
KLUB CHOVATELŮ JEZEVČÍKŮ ČESKÉ REPUBLIKY z.s. 
Sídlo: Lešanská 1176/2a, 141 00 Praha 4 Chodov 

Korespondenční adresa: Bc. Markéta Chodilová, Vavřineč 1, 277 31 Velký Borek 
___________________________________________________________________________ 

 

 
   

 
Zápis ze schůze výboru Klubu chovatelů jezevčíků ČR z. s.,  

konané dne 06.04.2024 od 18.00, Ostřetín 
 

 
Přítomni: Ing. Radomír Svoboda, Bc. Markéta Chodilová, Ing. Jaroslav Horský, Monika 

Hnátek Illová, Ing. Jiří Cikryt, Kateřina Klocová, Michal Urban, Ing. Pavel 
Sládek  

Jako host MVDr. Jan Kučera předseda Kontrolní komise 
 
Omluveni: MVDr. Ing. Veronika Chrpová Ph.D. 
  Jiří Potyš, předseda Kárné komise   
 
 
 
 

1. Zahájení  
Schůzi zahájil předseda KCHJ ČR a přivítal všechny přítomné.  
Předseda navrhl a výbor jednomyslně schválil program jednání následovně: 

 
Program: 
 

1. Zahájení         R. Svoboda 
2. Kontrola zápisu a revize usnesení z minulé schůze    P. Sládek 
3. Rozhodnutí učiněná mimo zasedání výboru    P. Sládek  
4. Zpráva hlavní poradkyně chovu       M. Chodilová 
5. Zpráva výcvikářky       M. Hnátek-Illová 
6. Zpráva ekonoma        J. Cikryt 
7. Zpráva tiskové referentky      K. Klocová 
8. Příprava konference       členové výboru 
9. Diskuse 
10. Usnesení 
11. Závěr 

 
 

 
 

2. Kontrola zápisu a revize usnesení z minulé schůze  
Byla provedena kontrola plnění usnesení z poslední schůze výboru: 

1. Trvá úkol P. Sládka připravit ve spolupráci s externí účetní novou smlouvu o dílo a 
cesťák pro akce klubu v roce 2024.   TRVÁ 

1. Trvá úkol K. Klocové, potažmo výboru, připravit novou koncepci tiskovin pro 
projednání na konferenci. K. Klocová otevře diskusi o budoucnosti tiskovin na 
schůzích poboček.     DNES BUDE PROJEDNÁNO 

2. Správcům jednotlivých akcí provést kontrolu výsledovek akcí za rok 2023 a tyto 
odsouhlasit nebo zajistit opravu.   SPLNĚNO 

3. Výcvikářce – zajistit honitbu pro SfkSp   SPLNĚNO 
4. Ekonomovi a předsedovi zrušit spořící účet u ČS TRVÁ, KONCEM DUBNA 
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5. Ekonomovi a předsedovi založit nový termínovaný vklad (roční) na Kč 750.000 u KB 
SPLNĚNO 

6. J. Cikrytovi vypracovat finanční plán na rok 2024 SPLNĚNO 
7. M. Chodilové objednat chybějící položky prodejního klubového materiálu. 

SPLNĚNO 
8. Jednateli shromáždit všechny návrhy na změny stanov a kárného řádu klubu (vzešlé ze 

schůzí poboček i od jednotlivých členů), zajistit jejich projednání na schůzi výboru a 
předání všech návrhů delegátům a kandidátům konference v termínu daném stanovami 
klubu.        PROBÍHÁ 

9. M. Chodilové shromáždit všechny návrhy na změnu chovných podmínek a zápisního 
řádu, nechat je projednat výborem a následně zapracovat do materiálů pro delegáty a 
kandidáty konference.      PROBÍHÁ 

10. Matrikáři ve spolupráci s ostatními členy výboru trvale usilovat o bezchybnou evidenci 
členů v databázi a korektní údaje v ní zaznamenané. Jedná se o základní dokument 
klubu, navíc přímo ovlivňující náklady například na distribuci tiskovin apod.  

SPLNĚNO 
11. Inventarizační komisi zajistit kontrolu majetku klubu. 

SPLNĚNO  
12. Jednateli zpracovat pozvánku na konferenci vč. příloh v podobě návrhů poboček a 
členů na změny klubových norem a dalších návrhů na projednání konferencí a aby tyto 
pozvánky s přílohami rozeslal delegátům a kandidátům konference nejpozději do 
10.4.2024      TERMÍN POSUNUT NA 22.4. 

 
 

 
3. Rozhodnutí učiněná mezi zasedáními výboru 

V souladu se stanovami učinil výboru klubu mezi zasedáními výboru následující 
rozhodnutí: 
 
 Objednávka 10ks stříbrných a 5ks zlatých jezevčíků 
 Schválení objednávky v hotelu Clarion pro zasedání WUT 
 Nová smlouva a dodatek s ČMKJ 
 Záloha Kč 20000 na KV Holýšov 
 Pořadí psů v soutěži Nejlepší pes na zahraničních soutěžích  
 Nový termín schůze ZČ pobočky – 30.3. 
 Aktualizace Směrnice o ochraně osobních dat a klubových formulářů kvůli GDPR 
 Propozice Sfk-SP, SBS a KZN 
 Nákup pohárů – pracovní pohár + tonerů pro výcvikářku  
 Kytka/věnec za klub na pohřeb Jindry Šimary 
 Úhrada za nové odznaky – stříbrné a zlaté jezevčíky Kč 33900 (11+5) 
 Schválení tisku a ceny tisku zpravodaje 2024 
 Propozice KV Konopiště 
 Zavedení administrace výstav od Konopiště v DogOffice 
 Zpoplatnění přehlídky plemeníků na Konopišti 
 Startovné na výstavách zvýhodněné pro členy KCHJ 
 Dotisk ročenky 30ks 
 Schválení nového číselníku „zakázek“ KCHJ na rok 2024 
 Nahlížení na účet u KB pro paní L. Horsákovou kvůli výstavám 
 Záloha Sfk/SP Kč 20000 pro výcvikářku 
 Záloha KZN Kč 10000 pro výcvikářku 
 Propozice Poháru středočeské pobočky  
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4. Hlavní poradkyně chovu – M. Chodilová:   
 K. Klocová žádá výbor o schválení záměru stát se rozhodčí z exteriéru FCI skupiny 

IV. Jednohlasně schváleno.  
 

5. Výcvikářka – Monika Hnátek-Illová:  
 Informovala o obsazení Sfk-SP rozhodčími, plán rozdělit psy na 4 skupiny 
 Informovala o přípravě dalších jarních akcí (KZN, SBS) 

 
6. Ekonom – Jiří Cikryt: 
 J. Cikryt navrhl výboru klubu provést skartaci účetních dokladů starších z období před 

rokem 2012. Tento návrh je v souladu s platnými zákonnými normami. O provedené 
skartaci bude vyhotoven protokol, skartace se zúčastní předseda Kontrolní komise, 
MVDr J. Kučera. Výbor s návrhem vyjádřil jednohlasně souhlas. 

 Ekonom informoval výbor, že čeká na uzavření účetnictví externí účetní, paní 
Šarekovou, aby následně mohla být provedena kontrola hospodaření a mohlo být 
podáno daňové přiznání.  

 Na zasedání výboru do Ostřetína byl písemně pozván pan Kolín, který projevil zájem 
osobně zkontrolovat účetnictví a způsob vyúčtování zejména výcvikových akcí. 
Vzhledem k tomu, že pan Kolín této možnosti nevyužil, bude pozván v náhradním 
termínu 11.4. v 16.00 na obecní úřad v Dlouhém, kde mu bude nahlédnutí do účetnictví 
ještě jednou umožněno 

 
7. Tisková referentka – K. Klocová  
 K. Klocová vyhodnotila dotazník vyplňovaný členy na schůzích poboček a navrhla: 

o 1x ročně zpravodaj zdarma všem jako dosud 
o Ostatní tiskoviny – Seznam chovných psů (černobílý) se bude tisknout už pouze 

na objednávku a zdarma pro členy klubu. (Tisková referentka zajistí realizaci 
objednávek)  

o Chovatelská ročenka a ostatní klubové tiskoviny zůstanou i nadále placené na 
objednávku 

 
8. Příprava konference  

Výbor prodiskutoval návrhy změn klubových norem došlých z poboček, od 
jednotlivých členů klubu, od členů výboru a vyplývajících ze zápisu z jednání 
chovatelské rady.  
Výbor pověřil Ing. Horského, Bc. Chodilovou a ing. Sládka, aby všechny návrhy 
přehledně zpracovali jako součást podkladů pro projednání na konferenci. Pozvánku na 
konferenci se všemi podklady v její příloze ukládá rozeslat jednateli všem účastníkům 
konference nejpozději 22.4.2024. 

 
9. Diskuse  
 Ing. R. Svoboda a MVDr. J. Kučera požádali výbor KCHJ, aby je nominoval na 

celostátní konferenci klubu jako kandidáty. Výbor o žádosti hlasoval a žádost obou 
členů výboru schválil (6 hlasů pro, 2 hlasy proti). Ing. Svoboda informoval výbor, že 
hodlá kandidovat do Kontrolní komise a Jan Kučera na člena kárné komise.  
Oba dodatečně nominovaní budou moci kandidovat na funkce ve výboru, nebudou však 
na konferenci, v souladu se stanovami, hlasovat.  

 
 
 
 
 
Schůzi výboru ukončil předseda v 21.00. 
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10. Usnesení ze schůze výboru ze dne 06.04. 2024 
 
Bere na vědomí: 

1. Souhlasy udělené mezi schůzemi výboru 
2. Zprávy jednotlivých členů výboru 

 
Schvaluje: 

1. K. Klocovou, aby se stala novou rozhodčí exteriéru IV. skupiny FCI 
 

Ukládá:  
1. Trvá úkol P. Sládka připravit ve spolupráci s externí účetní novou smlouvu o dílo a 

cesťák pro akce klubu v roce 2024. 
2. Trvá úkol ekonoma a předsedy zrušit spořící účet u ČS 
3. Trvá úkol jednatele shromáždit všechny návrhy na změny stanov a kárného řádu klubu 

(vzešlé ze schůzí poboček i od jednotlivých členů), zajistit jejich projednání na schůzi 
výboru a předání všech návrhů delegátům a kandidátům konference v termínu daném 
stanovami klubu.  

4. Trvá úkol M. Chodilové shromáždit všechny návrhy na změnu chovných podmínek a 
zápisního řádu, nechat je projednat výborem a následně zapracovat do materiálů pro 
delegáty a kandidáty konference.  

5. Trvá úkol jednatele zpracovat pozvánku na konferenci vč. příloh v podobě návrhů 
poboček a členů na změny klubových norem a dalších návrhů na projednání konferencí 
a aby tyto pozvánky s přílohami rozeslal delegátům a kandidátům konference 
nejpozději do 22.4.2024 

6. Ekonomovi provést skartaci účetních dokladů z doby před rokem 2012. Skartaci 
provést pod dohledem předsedy Kontrolní komise a o jejím provedení sepsat protokol. 

7. Ekonomovi zpracovat ve spolupráci s externí účetní a podat v řádném termínu daňové 
přiznání za rok 2023. 

8. Tiskové referentce předložit konferenci k projednání koncepci tiskovin na další období.  
9. J. Horskému, M. Chodilové a P. Sládkovi zpracovat podklady pro konferenci, jednateli 

pak ukládá zpracovat pozvánku pro účastníky konference a tuto rozeslat všem 
v termínu dle stanov – nejpozději 22.4. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rumberk 18.4.2024 
Zapsal:  
Pavel Sládek  


